



Qian Wei

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Banking and finance
- Project finance
- Corporate compliance

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Qian Wei joined Han Kun Law Offices in April 2026. Prior to joining Han Kun, Ms. Wei worked at Zhong Lun Law Firm for nearly five years, during which she accumulated extensive experience in banking and finance as well as financial regulatory compliance matters, together with substantial client service experience.

During her practice, Ms. Wei has been involved in a broad range of cross-border financing transactions, including bilateral loans, syndicated loans, project financings, sovereign financings and acquisition financings. She has developed a strong understanding of complex financing structures and is experienced in coordinating the interests of multiple stakeholders to facilitate the smooth execution of transactions. In addition, she has advised clients on financial derivatives matters.

In banking and finance transactions, her work covers the entire transaction lifecycle, including conducting legal due diligence, participating in transaction negotiations, drafting and reviewing transaction documents, issuing PRC legal opinions, and handling security perfection registrations, foreign debt registrations, and other relevant governmental approvals and filings.

Ms. Wei has also provided long-term legal services to a wide range of domestic and international financial institutions, including commercial banks, wealth management subsidiaries of banks, financial leasing companies and asset management companies, in relation to financial regulatory compliance matters. Her practice covers international economic sanctions, internal corporate governance of financial institutions, data security and personal information protection compliance, enabling her to provide clients with comprehensive regulatory and compliance solutions.

EDUCATION

Qian Wei obtained her LL.B. degree from the Law School of Xiamen University in 2019 and her LL.M. degree from the Law School of Fudan University in 2021.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



魏倩

上海

业务领域

- 银行和金融
- 项目融资
- 公司合规

工作经历

魏倩律师于 2026 年 4 月加入汉坤律师事务所,在此之前,她曾在中伦律师事务所工作近 5 年,在银行融资与金融监管领域积累了丰富的实务经验与客户服务经历。

执业期间,魏倩律师参与了大量跨境贷款交易,业务类型覆盖双边贷款、银团贷款、项目融资、主权融资及并购贷款等多种类型。她对复杂的融资架构设计具有深入理解,能够高效协调多方利益,保障交易顺利推进。此外,她还就金融衍生产品为客户提供法律咨询意见。

在银行融资项目中,她的服务贯穿交易全流程,包括开展法律尽职调查、参与项目谈判、起草及审阅法律文件、出具中国法律意见书以及办理担保完善登记、外债登记及其他相关政府审批或备案手续。

魏倩律师还长期为商业银行、银行理财子公司、金融租赁公司、资产管理公司等各类中资及外资金融机构提供金融监管与合规方面的法律服务。她的服务内容涵盖国际经济制裁应对、金融机构内部公司治理、数据安全和个人信息保护合规等,能够为客户提供全方位的监管合规解决方案。

教育背景

魏倩律师于 2019 年获得厦门大学法学院学士学位,于 2021 年获得复旦大学法学院硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文